
Referat af møde i beboerhusgruppen d. 5/12 hos Mars. 
 

Tilstede: Mars, Joye, Morten og Sonja  

Morten har talt med Leif Stadel, pris for ”frugt” grunden er 1,1 mill. Leif er i øvrigt muligvis interesseret i at 

sælge sit hus på nr 166 i stedet for grunden. Prisen er ca 2 mill.  

Vi arbejder videre med etablering af forening til Selvejende Institution, Mars finder ”skabelon” og går i gang 

med vedtægter, formål mm. 

Byen er blevet kontaktet af byplanarkitekt Mogens Knudsen; Sonja har talt med ham. Han tilbyder en form 

for koordinations arbejde for  udvikling af lokalsamfund og har erfaring for etablering af multihuse. Har 

hjemmesiden  nærdemokrati.dk . Han kunne evt. tilknyttes vores projekt som konsulent, og kan selv søge 

midler til sin løn  via landdistrikspuljen, ansøgningsfrist d. 13/12. Mogens kommer med til vores næste 

møde. 

Sonja kontakter arkitekt Hans Erik Magnild og går igang med at skrive på en skrivelse til Laven- og omegns 

borgere  med flere detaljer om vores projekt , om muligt kommer vi rundt inden jul. Vi stiler mod at holde 

et møde/work shop i januar og drømme og ideer kan luftes. 

Joye kontakter fundraiser optimisten, sender spørgsmål til ham. 

Vi taler om hvordan fælles initiativer kan skabe glæde for alle; fx fælles stort nytårs fyrværkeri til glæde for 

alle i stedet for mange små raketter. Og gode hjemmebagte boller om søndagen vil vi også gerne have.  

Det var hvad jeg erindrede bedst. Næste møde hos Joye d. 9/12 kl 19. 

Ref: Sonja 

 


